
Styrelsemöte Jägareförbundet Mark 

2018-11-13 
Klockan 19:00 hos Andreas Martinsson 

Närvarande: Andreas, Thomas, Lina, Jörgen, Sven-Erik, Mathias, Magnus, Mikael Stensson 
Frånvarande: Michel Sjöblom 

Fika: Icke hemmagjorda wienerbröd. 

1. Mötets öppnande 
 

2. Dagordning 
- Dagordning godkändes. 
 

3. Föregående protokoll 
- Genomgång av föregående protokoll 180917.  
Värt att ta vidare som inte redan finns med på dagordningen: 
Viltfoder, pratades om att köpa detta via Brawska fonden. Se övriga frågor. 
Viltkameror, pratades om att sätta ut fler inom området. Inte hänt något mer sedan dess. 
 

4. Utvärdering ”Modern Jaktstig” 
Uppskattat. Målsättning att fortsätta nästa år. 
 

5. Åldersinventering 
Gunnarsson fått till sig en del käkar. Hur går vi vidare med detta så att kretsen kan ta tillgodo 
av det de samlat in? Petter Lind kan tänka sig ställa upp och hjälpa till med att visa.  
Bandsåg, bandputs, matolja och lupp är utrustning som behövs.  
En vardagkväll passar nog bäst. Tidigt i december, förslag måndagen den 10’e december, 
18:00. 
Förslag är att vara hos Anders. Thomas kollar om vi kan vara där samt vilka utrustningar som 
finns. 
Annonsering på facebook, markbladet och hemsida. Grönlund fixar hemsida och facebook. 
Tryck på att det är några från varje ÄSO med. 
Redovisa resultat på älgkonferensen. 
 

6. Älgkonferens 
Förslag plats: Horred. Jörgen kollar lokal. 
Förslag datum: 31 januari 2019, torsdag.  
 

7. Ungdomsjakt / Styrelsejakt 
Nu på lördag har Södra Älvsborg en ungdomsjakt. 15-16 december har vi själva bokat en 
ungdomsjakt på Rådde. Vi får se om vi har bägge dagarna. 
Inbjudan via facebook, markbladet och hemsida, kolla med ungdomsledare Johan Söderlöv 
om detaljer. 
 
Styrelsejakt i mellandagarna. Andreas kollar om det är ledigt på Rådde. 
 

8. Kretskonferens 
26’e november är det Kretskonferens på Väla. Tre inbjudna från kretsen. Thomas ämnar åka, 



Stensson, Ernstsson och Martinsson. 
Teman: ”Jakten och framtiden”. Diskussion om eventuell stadgeändring och dess syfte. Med 
mera. 
 

9. Viltrapportering 
Älgen rapporteras som det ska. Det övriga viltet är det sämre med. Det är svårt att få folk att 
meddela rapporteringsansvarig vad de har skjutit och/eller rapportera in själva. 
Fundera över om det går att lägga en blänkare i markbladet om det. Länka från facebook. 
Grönlund kollar. 
 

10. Övriga frågor 
- Viltfoder, pratades om att köpa detta via Brawska fonden. Går bra att ansöka om detta. 
Andreas får fria händer för att skriva ihop en ansökan. 
- Årsmöte: Förslag datum, 20 februari 2019, onsdag. Lokal: Kommunalhuset. Grönlund kollar, 
meddelar Thomas när det är bokat. 
- På torsdag startar en jägarexamenkurs för kvinnor. 6 deltagare. Kör via Studieförbundet 
Vuxenskolan. 
 

11. Nästa möte 
Förslag: 23’e januari hos Jörgen i Istorp. 
 

12. Avslutning 


